

برنامج حفظ القرآن الكريم

"أهل القرآن هم أهل الله وخاصته"

يسر المركز الثقافي الإسلامي ان يعلن عن الدورة الجديدة من برنامج حفظ القرآن الكريم للبنين والبنات.

بداية الحلقة:	يوم الجمعة 22 سبتمبر 2023
اليوم والتوقيت:	كل يوم جمعة من الساعة 5 إلى 7.30 مساء
مدة الحلقة:	12 أسبوعا
رسوم التسجيل:	£60

برنامج حفظ القرآن الكريم

يُعدُّ تعلُّم وحفظ القرآن الكريم من أهم ما يجب أن تشتغل به الأمة الإسلامية لما له من مكانة عظيمة وعالية، فهو كتاب الله تعالى والمصدر الأول للشريعة، ومنهج حياة، فبرنامج تعلُّم وحفظ القرآن الكريم تُعدُّ من أفضل الوسائل للتربية على بصيرة، والتعريف بأركان الشريعة وثوابتها، فهي اجتماع على حفظ وتلاوة كتاب الله ومدارسته ومحل تنزيل السكينة والرحمة ولقاء بين خيرة عباد الله في أرضه، بين معلِّم ومتعلِّم لأقدس كتاب، قال رسول الله صلى الله عليه وسلم: (خيركم من تعلَّم القرآن وعلمه).

يهدف البرنامج إلى:

1. تعليم الطلاب القرآن الكريم تلاوة وتجويداً وتدبراً والسعي إلى حفظهم له عن ظهر قلب.
2. غرس حب القرآن في نفوس الطلاب وتعريفهم بعظمته وتربيتهم على تعاليمه وآدابه.

التسجيل وشروط قبول الطلاب:

- 1- ألا يقل عمر الطالب عن 12 سنة وألا يزيد عن 16 سنة.
- 2- تعبئة نموذج طلب التسجيل في برنامج حفظ القرآن الكريم.
- 3- حضور الطالب وولي أمره لإكمال نماذج التسجيل والتوقيع عليه.
- 4- التزام الطالب بالحضور والمواظبة وحسن السيرة والسلوك والمشاركة في أنشطة البرنامج.

The Holy Quran Memorisation Programme

The Islamic Cultural Centre is pleased to announce the new start of the Holy Quran memorization programme for boys and girls;

Start Date:	Friday 22 September 2023
Day & Time:	Friday's from 5pm to 7.30pm
Duration:	12 Weeks
Registration fee:	£60

Male teacher for boys and female teacher for girls

Learning and memorising the Holy Qur'an is one of the most important activities that the Islamic nation should preoccupy with because of its great and high status. This activity is related to the book of Almighty God, which is the first source of Sharia, and a way of life. It is a gathering to memorise and recite the Book of Allah, to study it, and be blessed with the descending tranquility and mercy of God. It is a meeting between the best servants of God in His land, teachers and learners of the holiest book. The Messenger of God, may God's prayers and peace be upon him, said: (The best of you are those who learn the Qur'an and teach it).

The programme aims to:

1. Teaching students the Holy Qur'an in the correct recitation, and to ponder in its meaning, and strive to memorise it by heart.
2. Instilling the love of the Qur'an in the hearts of students, introducing them to its greatness, and educating them on its teachings and etiquettes.

Registration and admission requirements for students:

- 1- The age of the student should not be less than 12 years and not more than 16 years.
- 2- Application forms must be filled out for registration in the Holy Quran Memorisation Programme.
- 3- The student and his/her guardian must be present to complete and sign the registration forms.
- 4- The student must be committed to attend, be dedicated, has good conduct and participates in the programme's activities.